
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 7. maj 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Samrådsspørgsmål AN
Hvad er ministerens holdning til, at det for samfundet kan betale sig at inve-
stere i mindre folkeskoleklasser, fordi unge mennesker, når de kommer på ar-
bejdsmarkedet, vil præstere bedre, hvis de kommer fra folkeskoleklasser med
et lavere elevtal, hvilket blandt andet fremgår i Ceveas analyse, ”Ny analyse:
Mindre folkeskoleklasser giver milliardoverskud”, den 10. april 2018, altin-
get.dk?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand

1/1

Undervisningsudvalget 2017-18
UNU Alm.del  Samrådsspørgsmål AN
Offentligt


